



## Kick Off Ceremony of Fu Hong Society 45<sup>th</sup> Anniversary Celebration cum “Embracing Change – Wisdom in Rehabilitation Services” Symposium

# 扶康會四十五周年誌慶啟動禮暨 「擁抱轉變 - 康復服務的智慧」研討會



**扶**康會四十五周年誌慶啟動禮暨「擁抱轉變 - 康復服務的智慧」研討會於2022年8月26日(星期五)圓滿舉行。本會有幸邀得勞工及福利局局長孫玉菡先生, JP、扶康會會長葉恩明醫生, JP、扶康會董事局主席林小玲女士, MH以及扶康會四十五周年誌慶專責籌委會主席錢國強先生擔任主禮嘉賓, 以簡單而隆重的啟動儀式為本會一系列四十五周年誌慶活動揭開序幕。

研討會吸引超過400名來自世界各地的業界學者、同工及持份者報名參加。我們有幸邀請到本地的大學講師、機構領袖、醫護人員及本會專業同工為研討會的主題演講及分組環節分享及交流, 共同探討康復服務上不斷轉變的需要, 以推動本會及業界服務持續發展, 邁向新里程。

參加者又於線上參觀本會位於香港仔的康復中心、觀塘的啟悅成人訓練中心及啟康之家, 並參加有獎互動遊戲。此外, 來自天水圍地區支援中心和社區精神健康服務的服務使用者以歌聲、樂器和舞蹈去分享他們的生命和故事, 發揮藝術才能, 達至社會共融。



“**E**mbracing Change - Wisdom in Rehabilitation Services” Symposium was successfully held on 26 August 2022 (Friday). We were grateful to have Mr. SUN Chris, JP, Secretary for Labour and Welfare, Dr. IP Yan Ming, JP, President of Fu Hong Society, Ms. LAM Siu Ling, MH, Chairman of the Society’s Council and Mr. CHIEN Kwok Keung Kenny, Chairman of the Task Force on Celebration of FHS 45<sup>th</sup> Anniversary to officiate at the ceremony and kick off a series of exciting celebration events.

The Symposium attracted over 400 industry experts, workers of the sector and stakeholders from all over the world registered for participation. We are honored to have local university lecturers, organization leaders, medical staff and professional staff of the Society to exchange and share practical work experience, and jointly discuss the changing needs of rehabilitation services, so as to promote the sustainable development of the Society and rehabilitation services.

The participants also joined the virtual tour to visit our Rehabilitation Center at Aberdeen, as well as Kai Yuet Adult Training Centre and Kai Hong Home at Kwun Tong. Furthermore, our service users from Tin Shui Wai District Support Centre and Community Mental Health Services shared their lives and stories through singing, musical instruments and dancing, displaying their artistic talents and demonstrating social inclusion.

